

IC-FAC4 除塵蟎吸塵機 / IC-FAC4 Dust Mites Removing Bed Cleaner	
牌子 / Brand	IRIS OHYAMA
型號 / Model	IC-FAC4 PINK IC-FAC4 SILVER
原產地 / Place of Manufacture	中國 / China
主要功能 / Key features	<p>IRIS OHYAMA 史上吸力最強除塵蟎吸塵機！加大功率令吸力大大提升，每分鐘拍打次數增至約14,000次，令潛藏於床鋪的塵蟎及灰塵無所遁形。吸頭加寬 5cm 令打掃更省時。</p> <p>FAC4 升級功能 1：IRIS OHYAMA 史上最強吸力 FAC4 升級功能 2：拍打次數提升至 14,000 次</p> <ul style="list-style-type: none"> - 與 FAC3 相比，每分鐘拍打次數由每分鐘 7,000 次大幅提升至 14,000 次，是 IRIS OHYAMA 除塵蟎吸塵機的一大突破。高速拍打將隱藏之塵蟎拍打至床鋪表面，消除過敏原。 <p>FAC4 升級功能 3：加寬吸塵頭 打掃更輕鬆</p> <ul style="list-style-type: none"> - 吸塵頭寬度 30cm，比過往型號闊 5cm，大範圍拍打，清潔效率大大提升！ <p>三色塵蟎感應燈 看得見的清潔</p> <ul style="list-style-type: none"> - 配備高靈敏度灰塵感應器，可以檢測到小至約 20 微米的灰塵。灰塵量少會亮起綠色，而大量灰塵時會變為紅色，可以輕易辨識清潔範圍及效果。 <p>暖風機能：創建塵蟎難以滋生的環境</p> <ul style="list-style-type: none"> - 乾燥環境可抑制塵蟎繁殖，更能令牠們脫水致死，大人小朋友可以安心入睡。 <p>以下人士更適合使用</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ 受鼻敏感折磨病患者 ■ 家裡有小孩或準備生小孩的家庭 <p>產品特點</p> <ul style="list-style-type: none"> - 1. 獨有的高速強力旋轉滾刷，風暴式捲走拍打出的塵蟎 - 2. 每分鐘拍打約 14,000 次，將隱藏之塵蟎拍打至床鋪表面 - 3. 加寬吸塵頭，清潔效率大大提升 - 4. 三色塵蟎感應燈，看得見的清潔 - 5. 暖風吹送，降低濕度，抑制塵蟎滋生 - 6. 一次性集塵套，使用後即可丟掉，方便懶人使用。

<p>主要功能 / Key features</p>	<p>FAC4 function upgraded! Raised to 14,000 beats/minute, and increase the suction power compared with traditional products. 5cm wider tip makes housework easier and efficient!</p> <p>Raised Beats Rate</p> <ul style="list-style-type: none"> - compared with FAC3, the beat rate significantly increased from 7,000 beats to 14,000 beats, it's a great breakthrough of Iris Ohyama dust mite cleaner. <p>Increased Suction Power</p> <p>The suction power is increased by about 140% compared with traditional products. With the increase of the number of beats and high-speed vibration, the hidden mites, dust and pollen can be quickly raised up and inhaled into the cleaner.</p> <p>Widen Tip</p> <ul style="list-style-type: none"> - 5cm widen tip compared with other models, larger cleaning area at the same time, more efficient! <p>Three Level Suction Power</p> <ul style="list-style-type: none"> - FAC4 offer 3 levels of suction power, ensure it can move smoothly even on soft bedding and prevent affecting the operation due to excessive suction power. Taking care of different needs of users. <p>Easy to clean</p> <ul style="list-style-type: none"> - The dust cup and filter kit can be disassembled and cleaned with water, which is simple and convenient. <p>People recommend for use</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ Patients suffering from nasal allergy ■ Family with children at home or preparing to give birth <p>Product Feature</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. High-sensitivity dust mite sensor 2. Tap about 14,000 times per minute with the warm air function to reduce indoor humidity and reduce the formation of dust mites 3. Wide range of 5cm suction head with widen area and powerful vibration mode 4. Warm air blowing, lower humidity, easier to kill dust mites and inhibit their breeding 5. The dust cover can be discarded after use, which is convenient.
<p>配件 / Packaging list</p>	<p>1 x IC-FAC4 除塵蟎吸塵機主機 / 1 x IC-FAC4 Dust Mites Removing Bed Cleaner 24 x 一次性過濾網/ 24 x Disposable filter 1 x HEPA 過濾網/ 1 x HEPA FILTER 1 x 集塵濾網組件 / 1 x Dust filter 1 x 說明書/ 1 x Instruction manual</p>
<p>產品價格/ Product price</p>	<p>請參照銷售備忘錄/發票議定之價格。 Please refer to the Sales Memorandum/Invoice for the agreed price.</p>
<p>送貨附加費 / Additional Delivery Charge</p>	<p>指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery fee may be charged for specific area/ location (e.g. outlying island)</p>
<p>換貨政策 / Exchange policy</p>	<p>適用於銷售備忘錄/發票/送貨單日期起計 7 天內。詳情請參閱銷售備忘錄條款及細則或聯絡我們。 Applicable to 7 days from the date of Sales Memorandum / Invoice / Delivery Note. For details, please refer to the Terms and Conditions of Sales Memorandum or contact us.</p>
<p>保養期 / Warranty period</p>	<p>主機 Main: 1 年保養 1 year warranty 配件 Accessory: 沒有保養 / No warranty</p>

	產品保養受銷售備忘錄條款及細則列明的第三方保養約束。 Product warranty is subject to the Third Party Warranty as set out in the Terms and Conditions of Sales Memorandum.
換貨服務供應商 / Exchange service provider	<i>Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited</i>
維修服務供應商 / Repair service provider	Globiz Company (HK) Limited
維修服務地址 / Repair service address	九龍觀塘巧明街 112 號友聯大廈 6 樓 6/F, Union Building, 112 How Ming Street, Kwun Tong 營業時間：星期一至六 12PM - 6PM, 星期日及公眾假期休息 Opening Hours: Mon-Sat 12pm-6pm, closed on Sun and public holidays
維修服務熱線 / Repair service hotline	<i>Tel: 3001 1212</i>

上述產品資料由生產商/供應商提供。該資料如有更改，恕不另行通知。

The above product information is provided by the manufacturer / supplier. Such information may be subject to change from time to time without notice.

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited
查詢熱線 Enquiry hotline: 2888 1888 / 2888 0008
<http://www.hkt.com>